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Protokół Nr XXXVII 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

21 września 2016 roku, godz. 14.00 

 
O godz. 14.00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie Przewodniczący Rady 

Powiatu w Kętrzynie Łukasz Wiśniewski otworzył XXXVII sesję Rady Powiatu w V kadencji. 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

obecni wszyscy, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli kierownicy jednostek organizacyjnych Powiatu Kętrzyńskiego, 

przedstawiciele lokalnych mediów oraz służb i straży na terenie Powiatu Kętrzyńskiego. Przed 

rozpoczęciem obrad Przewodniczący Rady serdecznie powitał wszystkich zebranych.  

 

Ad. pkt 2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

 Przechodząc do obrad Rady Powiatu w Kętrzynie, Przewodniczący Rady stwierdził 

prawomocność obrad, po czym przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym sprawozdaniu. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Informacja na temat bieżącej sytuacji Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 

9. Informacja na temat funkcjonowania Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu.  

10. Informacja na temat działalności inspekcji i służb na terenie Powiatu Kętrzyńskiego: 

a) Powiatowy Inspektorat Weterynarii  

b) Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna 

11. Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Kętrzyńskim: 

a) Komenda Powiatowa Policji 

b) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej  

12. Informacja na temat działalności Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego.  

13. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2016 r. 

14. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi  i  jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia 

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2017 r.; 

b) o zmianie uchwały Nr XVII/155/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 21 października 2015 

r. w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 

c) o zmianie uchwały Nr XXV/228/2016 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 27 kwietnia 2016 r. 

w sprawie przyjęcia do realizacji w 2016 roku zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych; 

d) zmiany planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 2016 rok; 

e) zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2015 r.  
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w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 

2016-2031; 

f) zmian w budżecie powiatu na rok 2016; 

g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu; 

h) wezwania do usunięcia naruszenia prawa w związku z podjęciem w dniu 16.08.2016 r. przez 

Radę Powiatu w Kętrzynie uchwały Nr XXXIII/269/2016 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie.  

15. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski.  

16. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu z 6 lipca 2016 r., XXX sesji Rady 

Powiatu z 13 lipca 2016 r., XXXI sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu z 15 lipca 2016 r., XXXII sesji 

nadzwyczajnej Rady Powiatu z 16 sierpnia 2016 r., XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu  

z 16 sierpnia 2016 r. oraz XXXIV sesji Rady Powiatu z 31 sierpnia 2016 r. 

17. Zamknięcie XXXVII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie.  

 

Radny Waldemar Kuczyński zgłosił rezygnację z pracy w Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli oraz przedłożył projekt uchwały, celem wprowadzenia jej do 

porządku obrad. (zał. nr 2) 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako 

pkt 14 ppkt i) uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie,  który został przyjęty jednogłośnie 19 głosami 

„za”. 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

 W związku z tym, iż przedmiotowe Sprawozdanie zostało wysłane radnym razem  

z materiałami sesyjnymi, Starosta zaproponował, aby przejść do następnego punktu obrad. Radni 

wyrazili zgodę na propozycję Starosty.  

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym od 1 września 2016 r. do 21 września 

2016 r. stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt  4   

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU  

PO ZŁOŻONYM SPRAWOZDANIU 

 

Brak zapytań po złożonym sprawozdaniu.  

 

Ad. pkt 5   

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

Radna Stefania Siewruk-Welens zapytała Starostę dlaczego źle się wypowiada o Komisji 

Rewizyjnej. Następnie stwierdziła, że każdy funkcjonariusz publiczny ma obowiązek prawny 

zawiadomić o możliwości popełnieniu przestępstwa, jeśli powziął takie informacje. Radna powiedziała, 

że w czasie pracy Komisji Rewizyjnej zaistniały bardzo poważne przesłanki o możliwości popełnienia 

przestępstwa. Dodała, że praca członków Komisji jest bardzo ciężka i Zarząd nadal chce im 

przypisywać złe intencje. Na koniec poprosiła, aby nie rozpowszechniać tego typu informacji. 

 

Radny Zbigniew Homza odczytał wniosek do Starosty w sprawie podania danych personalnych 
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osoby z NFZ, która stwierdziła, iż „to jest na pograniczu korupcji” w odniesieniu do działań radnego.    

(zał. nr 4) 

 

Radny Hansi Malecki powiedział, że odnosi wrażenie, że Starosta małą wagę przywiązuje do 

interpelacji. Przypomniał, że na poprzedniej sesji pytał o audyt starostwa i informował, że odpowiedź 

Starosty go nie satysfakcjonowała. Dodał, że w związku z tym oczekiwał odpowiedzi na piśmie, której 

nie otrzymał. 

Następnie radny odniósł się do planu wsparcia szpitala w zakresie polityki kadrowej – 

informacji na stronie internetowej Starostwa. Dodał, że plan wsparcia zakłada: 

1. Pomoc materialna dla studentów – na co Rada Powiatu wyraziła zgodę; 

2. Bezpłatne szkolenia; 

3. Dofinansowanie do stażu; 

4. Dopłata do rezydentury – 1000 zł i  1500 zł. 

Radny stwierdził, że oprócz pomocy materialnej, nie wie, że inne formy zostały przyjęte. Zapytał skąd 

te inne formy się wzięły. 

  Radny odniósł się do poprzedniej sesji nadzwyczajnej, gdzie mówił o winie Zarządu Powiatu  

w kwestii uchwały o przedszkolu specjalnym i wniosku o zwołanie sesji. Radny powiedział, że 

wówczas podczas jego wypowiedzi Starosta powiedział do ucha Wicestarosty „bałwan”. Następnie 

radny wyraził przekonanie, że słowo to nie było kierowane do Wicestarosty i odniósł się do 

obowiązujących standardów.  

 

  Przewodniczący Rady odniósł się do posiedzenia Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, gdzie z wypowiedzi Wicestarosty można było 

wywnioskować, że poprzedni Zarząd Powiatu chciał zamknąć Zespół Szkół im. Macieja Rataja  

w Reszlu. Poprosił o wyjaśnienie tego. 

 

Ad. pkt 6 

ODPOWIEDZI NA ZADANE PYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO  

I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

 

  W związku z brakiem zapytań, odpowiedzi nie udzielono.  

 

Ad. pkt 7 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA  

 

 Starosta odnosząc się do wypowiedzi radnej Stefanii Siewruk-Welens i wniosku Zbigniewa 

Homzy powiedział, że nie zgadza się z nimi i nie będzie tego komentował.   

 

 Odnosząc się do interpelacji radnego Hansiego Maleckiego z poprzedniej sesji Starosta 

powiedział, że najwidoczniej je przeoczył i obiecał, że do piątku radny otrzyma odpowiedź.  

 Następnie Starosta powiedział, że uzupełnianie kadry lekarskiej jest zadaniem szpitala.  

 Natomiast odnośnie słowa „bałwan” Starosta powiedział, że nie przypomina sobie, żeby użył 

takiego słowa. Niemniej jednak jeśli tak się stało się, to nie pamięta do kogo tak powiedział i nie będzie 

tego komentował.  

 

 Wicestarosta w odpowiedzi na prośbę Przewodniczącego Rady powiedział, że kontekst całej 

wypowiedzi był szerszy. Zaprosił do dokumentów, jeśli Przewodniczący chce poznać więcej informacji 

na temat stanu szkoły. Dodał, że organem prowadzącym szkoły jest Zarząd Powiatu, dyrekcja szkoły 

sama może się starać o poprawę sytuacji, ale bez pomocy Zarządu jest to trudne. Przewodniczący Rady 

przyjął do wiadomości odpowiedź Wicestarosty, jednocześnie stwierdził, że nie jest to odpowiedź na 

jego pytanie. 
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Ad. pkt 8 

INFORMACJA NA TEMAT BIEŻĄCEJ SYTUACJI SZPITALA POWIATOWEGO  

W KĘTRZYNIE 

 

Informację na temat bieżącej sytuacji Szpitala Powiatowego w Kętrzynie przedstawił Dyrektor 

Krzysztof Tytman. 

W kwestii finansowej poinformował: 

- w miesiącu sierpniu przychody z NFZ wyniosły 1 925 000 zł wobec planu 1 859 000 zł, 

- od stycznia do sierpnia wykonanie wyniosło 14 647 000 zł przy planie 14 877 000 zł (powodem jest 

awaria tomografu i 82% wykonań na oddziale intensywnej terapii), 

- w miesiącu sierpniu zysk wyniósł 35 000 zł, natomiast do stycznia do sierpnia strata wyniosła 

1 200 000 zł. 

 

W kwestii sprzętu i inwestycji: 

- jutro nastąpi kocowy odbiór tomografu, natomiast dziś trwają badania testowe, 

- respirator działa od 28 sierpnia, 

- myjnia działa od 20 sierpnia, 

- w oknach zamontowanych zostało 68 rolet, 

- przedłuża się remont oddziału pediatrii, 

- trwają uzgodnienia z sanepidem w kwestii rezerwowego zbiornika wody pitnej.  

 

W kwestii kadry: 

- od 5 września zacznie pracę dwóch lekarzy na oddziale wewnętrznym, 

- w najbliższym czasie do szpitala przybędzie nowy lekarz, 

- na anestezjologii przybędzie dwóch lekarzy w godzinach dziennej ordynacji i dyżurach. 

 

 Radna Stefania Siewruk-Welens na wstępie powiedziała, że nie chce bić piany, ale chce 

usłyszeć od Dyrektora jak bardzo Komisja Rewizyjna sparaliżowała pracę szpitala podczas kontroli i co 

w związku z tym było nie tak.  

Dyrektor powiedział, że nie chce wchodzić w ocenę sytuacji. Przedstawił fakty: 

- 4 tematy podane do kontroli zostały rozszerzone o dodatkowe 12, 

- wydłużenie czasu trwania kontroli (Dyrektor przyznał, że Komisja miała do tego prawo, jednakże 

wydawałoby się, że miesiąc na 4 tematy to wystarczający czas), 

- niewłaściwe zachowanie jednego z członków Komisji. 

 

 Radny Hansi Malecki odniósł się do planu wparcia szpitala i środków finansowych, jakie mają 

otrzymywać rezydenci i specjaliści. Zapytał czy szpital przygotowany jest na takie wydatki i skąd je 

weźmie. Dyrektor powiedział, że głównym elementem zachęcającym jest dodatek do stażu i dla 

rezydentów. Stwierdził, że stażyści i rezydenci nie będą masowo napływać do szpitala, raczej będą to 

pojedyncze osoby. Radny powiedział, że nie neguje zasadności i potrzeby wdrażania planu, jednakże 

należy to zrobić zgodnie z planem.  

 

 Radna Aneta Janczuk zapytała czy trwa jeszcze remont pralni. Następnie odniosła się do 

ogłoszenia dotyczącego sprzedaży łóżek, które obecnie stoją na zewnątrz. Zapytała czy można je 

zabezpieczyć, żeby się nie niszczyły, albo oddać np. jakiejś fundacji. Dyrektor poinformował, że remont 

pralni już się skończył i pralnia działa. Natomiast odnośnie łóżek powiedział, że jest to dość duży 

problem, gdyż nie znalazła się osoba chętna na kupno łóżek z wolnej ręki czy w trybie przetargu. Na 

chwilę obecną jedynym pomysłem jest sprzedaż łózek na złom (10 gr za 1 kg). Dyrektor dodał, że 

większość łóżek nie nadaje się do użytku.  

 Następnie radna Aneta Janczuk zapytała kto dba o pomnik na terenie szpitala. Dyrektor 

powiedział, że piecze nad nim ma Stowarzyszenie, niemniej jednak obiecał, że szpital też się tym 
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zajmie.  

 Radna Aneta Pietrzyk-Hornicka zapytała Dyrektora o te dodatkowe 12 pytań Komisji 

Rewizyjnej w trakcie kontroli szpitala. Poprosiła o odpowiedź na piśmie.  

 

 Radna Dagmara Iwaniuk zapytała czy unormowana jest sytuacja na oddziale ortopedii. Dyrektor 

powiedział, że do tej pory dyżury były od poniedziałku do piątku. Natomiast od przeszłego tygodnia 

dyżury będą pełnione cały tydzień.  

 

 Radna Aneta Pietrzyk-Hornicka zapytała czy to prawda, że dr Sieniakowski został zwolniony  

i czy praca Komisji Rewizyjnej przyczyniła się do tego. Dyrektor Krzysztof Tytman poinformował, że 

część umów z Centrum Medycyny Zdrowia zostały wypowiedziane z powodu niewywiązania się z nich 

– co jest jedynym powodem zwolnienia.  

 

 Radna Dagmara Iwaniuk zapytała czy wszystkie oddziały mają wystarczającą liczbę lekarzy  

i ilu jest obecnie anestezjologów. Dyrektor powiedział, że nie wszystkie. Dodał, że czym innym jest 

minimalna liczba lekarzy wymagająca przez NFZ, a czym innym jest optymalna liczba. Odnośnie 

anestezjologów poinformował, że po przyjęciu dwóch anestezjologów, o których już mówił, będzie 

minimalna wystraczająca liczba lekarzy na oddziale.  

 

 Radna Alina Janiszewska zapytała czy na oddziale rehabilitacyjnym jest pełna obsada lekarzy. 

Dyrektor powiedział, że na oddziale nie brakuje lekarzy, nie ma z tym problemu. Dodał, że jedna osoba 

złożyła wypowiedzenie, ale wpłynęło 5 CV na jej miejsce.  

 

Ad. pkt 9 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA ZESPOŁU OPIEKI ZDROWOTNEJ W RESZLU 

 

Informację na temat funkcjonowania Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu przedstawiła 

Dyrektor Katarzyna Ślimak-Duda. Informacja stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 

Radna Aneta Pietrzyk-Hornicka poprosiła, aby na przyszłość informacje były przesyłane 

wcześniej radnym. Dyrektor Katarzyna Ślimak-Duda przeprosiła i powiedziała, że powodem tego była 

szwankująca poczta.  

 

Radna Aneta Janczuk zapytała o zabezpieczenie wszystkich osób, które zgłaszają się do 

placówki. Dyrektor poinformowała, że kolejka oczekujących to 2-3 miesiące dla kobiet i 3-4 miesiące 

dla mężczyzn. Dodała, że pacjenci przebywają w placówce pół roku, ale jeśli pacjent po tym czasie nie 

może wrócić do domu, jego pobyt jest przedłużany.  

 

 Radny Michał Kochanowski zapytał o zalecenia jakie będą realizowane przez placówkę. 

Dyrektor powiedziała, że w pierwszej kolejności zalecenie związane z oddymianiem i założeniem 

hydrantu. Dodała, że jest zalecenie poszerzenia korytarzy, jednakże budynek jest stary, więc będzie 

dostosowywany.  

 

 Radna Aneta Janczuk odnosząc się do planu inwestycyjnego zapytała czy jest szansa na 

pozyskanie środków zewnętrznych. Dyrektor poinformowała, że w poprzednim roku placówka ZOZ 

realizował I etap informatyzacji medycznej. W tym roku możliwy jest II etap, gdzie dofinansowanie 

wynosi 85%. 

 

 Radny Hansi Malecki na wstępnie powiedział, że masowe jest obecnie łączenie się szpitali. 

Zapytał czy Zarząd Powiatu nie zastanawiał się nad połączeniem Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu 

ze Szpitalem Powiatowym w Kętrzynie. Dyrektor powiedziała, że w tej sprawie prowadzono wiele 
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rozmów, jednakże ZOZ świadczy inne usługi niż szpital kętrzyński. Starosta powiedział, że to są 

dalekosiężne plany, jednakże NFZ jest w tej kwestii bardzo ostrożny.  

 

 Przewodniczący Rady zapytał o lokatę, jaką posiada placówka na kwotę 500 000 zł – kogo to 

pomysł i po co. 

Dyrektor Katarzyna Ślimak-Duda poinformowała, że lokata to oszczędności z lat wcześniejszych. 

Założona została po to, aby mieć własne środki np. na wkład własny na projekty czy na nieplanowane 

zakupy. Dodała, że ZOZ-y generują zyski, więc mają możliwość oszczędzania.  

 

Przewodniczący Rady Łukasz Wiśniewski poprosił o dalsze prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącego Rady Zbigniewa Olenkowicza, który zgodził się. 

Ogłoszono 10-minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady opuścił salę obrad. Od tej pory obecnych 18 radnych. 

 

Ad. pkt 10a 

INFORMACJA NA TEMAT DZIAŁALNOŚCI  POWIATOWEGO INSPEKTORATU WETERYNARII 

 

Na wstępie Wiceprzewodniczący Rady przypomniał, że informacje, które będą przedstawiane 

na sesji były omawiane na posiedzeniach komisji. W związku z czym zaproponował, aby nie 

przedstawiać ich ponownie, tylko od razu przechodzić do pytań. Radni wyrazili na to zgodę. 

 

Informacja na temat działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii stanowi zał. nr 6 do 

protokołu.  

 

Ad. pkt 10b 

INFORMACJA NA TEMAT DZIAŁALNOŚCI  POWIATOWEJ STACJI  

SANITARNO-EPIDEMIOLOGICZNEJ  

 

Informacja na temat działalności Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej stanowi zał. nr 

7 do protokołu.  

 

Radny Andrzej Sobczak zapytał czy zmienia się poziom występowania boreliozy. Dyrektor 

Irmina Filipek powiedziała, że poziom wzrasta w niepokojącym tempie. 

 

Radny Zbigniew Homza zapytał o rodzaje boreliozy. Dyrektor poinformowała, że sanepid 

rejestrowana jest po prostu borelioza.  

 

Radna Aneta Janczuk powiedziała, że na sesji nadzwyczajnej mieszkanka Korsz mówiła  

o wybuchu na terenie Zakładu ZAP Sznajder Batterien S.A. Mieszkanka mówiła również o tym, że  

o tej sytuacji informowała sanepid, który podobno odesłał ją Starosty. Następnie zapytała czy to 

rzeczywiście miało miejsce. Dyrektor powiedziała, że o żadnym wybuchu sanepid nie został 

poinformowany.  

 Radna zapytała czy sanepid był informowany o innych przypadkach. Dyrektor powiedziała, że 

mieszkańcy budynku 48 uskarżali się na dymy, w związku z czym sanepid zwrócił się do WIOŚ  

z prośbą o interwencję.  

 

Radna Aneta Pietrzyk-Hornicka zapytała czy prawdą jest, że dziecko uczęszczające do przedszkola ma 

refundowane szczepienie na ospę. Radna otrzymała odpowiedź twierdzącą.  
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 Radny Zbigniew Homza zapytał czy monitorowane jest stężenie ołowiu we krwi. Dyrektor 

poinformowała, że sanepid w tym roku występował o przyznanie środków finansowych na ten cel, 

których niestety nie otrzymał.  

 

 Radny Hansi Malecki zapytał czy na terenie Korsz i okolic istnieje zagrożenia życia 

mieszkańców. Dyrektor powiedziała, że sanepid odpowiada za jakość badań wody, natomiast za 

badania powietrza odpowiada Inspektor Ochrony Środowiska.  

 

 Rada Dagmara Iwaniuk zapytała czy jest obowiązek nagrywania zgłoszeń alarmowych. 

Odpowiedź była twierdząca.  

 

 Radny Waldemar Kuczyński zapytał czy woda na terenie Korsz i okolic jest bezpieczna. 

Dyrektor powiedziała, że z badań przeprowadzonych w lipcu tego roku wynika, że woda jest 

bezpieczna.  

 

 Do rozmowy dołączył Pan Henryk Rechinbach, który na wstępie powiedział, ż sanepid 

odpowiada za jakość badań wody. Następnie zapytał Dyrektor czy zgadza się pismem Głównego 

Geologa. Dyrektor w odpowiedzi poinformowała, że nie kwestionuje wypowiedzi Geologa.  

 

Ad. pkt 11a 

INFORMACJA DOTYCZĄCA BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO  

– KOMENDA POWIATOWA POLICJI 

 

Informacja na temat działalności Komendy Powiatowej Policji stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

 

Radna Teresa Prokop odniosła się do nadużyć gospodarczych. Poinformowała, że osoby, które 

rozpoczynają działalność gospodarczą dostają do zapłacenia faktury od oszustów. Dodała, że jak jeden 

człowiek poszedł zgłosić sprawę na policję to usłyszał, żeby założył sprawę cywilną. Zastępca 

Komendanta poinformował, że jeśli zgłoszona sprawa posiada znamiona przestępstwa, policja ma 

obowiązek zająć się nią i przyjąć zawiadomienie o popełnieniu przestępstwa.   

 

Radny Michał Kochanowski pogratulował mł. asp. Piotrze Dzirba za wygranie plebiscytu na 

najlepszego policjanta z regionu Warmii i Mazur. Radna Alicja Kamińska przyłączyła się do gratulacji, 

gdyż policjant Piotr Dzirba jest dzielnicowym w Srokowie.  

 

Ad. pkt 11b 

INFORMACJA DOTYCZĄCA BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO  

– KOMENDA POWIATOWA PAŃSTWOWEJ STRAŻY POŻARNEJ  

 

Informacja na temat działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej stanowi 

zał. nr 9 do protokołu.  

 

Komendant Zbigniew Borys odniósł się do skarg na strażaków składanych przez Komitet na 

rzecz Ochrony Środowiska i Zdrowia Mieszkańców miasta Korsze. Poinformował, że do wszystkich 

zgłoszeń Straż Pożarna podchodzi poważnie. Dodał, że tereny Korsz są bezpieczne, a sytuacje awaryjne 

zawsze mogą się zdarzyć, natomiast ważne jest realne zagrożenie.  

 

 

 

 

https://pl-pl.facebook.com/Komitet-na-rzecz-Ochrony-%C5%9Arodowiska-i-Zdrowia-Mieszka%C5%84c%C3%B3w-miasta-Korsze-552679008158598/?ref=page_internal
https://pl-pl.facebook.com/Komitet-na-rzecz-Ochrony-%C5%9Arodowiska-i-Zdrowia-Mieszka%C5%84c%C3%B3w-miasta-Korsze-552679008158598/?ref=page_internal
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Ad. pkt 12 

INFORMACJA NA TEMAT DZIAŁALNOŚCI CENTRUM USŁUG WSPÓLNYCH POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO 

 

Informacja na temat działalności Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego stanowi 

zał. nr 10 do protokołu.  

 

Radny Hansi Malecki zapytał czy docelowo zamierza się zatrudnić dodatkowych pracowników. 

Dyrektor CUW PK Marta Żylińska poinformowała, że na chwilę obecną pracownicy, którzy do tej pory 

są zatrudnieni wystarczają (oprócz księgowej, której brakuje). Natomiast jeśli zostanie rozszerzona 

działalność jednostki, wtedy będzie konieczność dodatkowego zatrudnienia.  

 

Radna Stefania Siewruk-Welens zapytała czy wśród pracowników przejętych po 

Młodzieżowym Domu Kultury w CUW PK jest stanowisko kierownicze. Dyrektor powiedziała, że 

pracowników na stanowiskach kierowniczych nie ma. 

 

Ad. pkt 13 

ANALIZA WYKONANIA BUDŻETU ZA I PÓŁROCZE 2016 R. 

 

Nie było pytań. 

 

Ad. pkt 14 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

 

Rada Powiatu w Kętrzynie przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad dotyczącego podjęcia 

uchwał, których projekty zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach wszystkich trzech komisji 

stałych.  

 

a) Uchwała w sprawie ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu  

z drogi  i  jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2017 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał Przewodniczących Komisji stałych o opinię na temat projektu 

przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/283/2016 Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za 

usuwanie pojazdu z drogi  i  jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 

obowiązujących w 2017 r., która została 17 głosami „za” podjęta. Jedna osoba nie brała udziału  

w głosowaniu. (zał. nr 11) 

 

b) Uchwała o zmianie uchwały Nr XVII/155/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia  

21 października 2015 r. w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 

 

Radna Alicja Kamińska zgłosiła autopoprawkę Zarządu Powiatu do projektu uchwały. (zał. nr 12)  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę, która została 17 głosami „za”  

i 1 „wstrzymującym się” przyjęta.  
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Wiceprzewodniczący Rady zapytał Przewodniczących Komisji stałych o opinię na temat projektu 

przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/284/2016 Rady 

Powiatu w Kętrzynie o zmianie uchwały Nr XVII/155/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 

21 października 2015 r. w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, która została  

10 głosami „za” podjęta, 5 „przeciw” i 3 „wstrzymującymi się” podjęta. (zał. nr 13) 

 

c) Uchwała o zmianie uchwały Nr XXV/228/2016 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 27 kwietnia 

2016 r. w sprawie przyjęcia do realizacji w 2016 roku zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych 

 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał Przewodniczących Komisji stałych o opinię na temat projektu 

przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/285/2016 Rady 

Powiatu w Kętrzynie o zmianie uchwały Nr XXV/228/2016 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 

27 kwietnia 2016 r. w sprawie przyjęcia do realizacji w 2016 roku zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, która została 

jednogłośnie 18 głosami „za” podjęta. (zał. nr 14) 

 

d) Uchwała w sprawie zmiany planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 

2016 rok 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Janczuk zgłosiła wniosek o wprowadzenie  

w tym miejscu innego projektu uchwały. (zał. nr 15) Uzasadniając go powiedziała, że Komisja ma 

do przeprowadzenia wiele kontroli i istnieje obawa, że nie wyrobi się do końca roku.  

Radny Michał Kochanowski na wstępie powiedział, że Rada Powiatu może podjąć to, co 

chce. Niemniej jednak tryb autopoprawki ma tylko Zarząd Powiatu, więc obawia się, że Wojewoda 

może cofnąć uchwałę proponowaną przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

 

O opinię została poproszona mecenas Agnieszka Jakubowska, która powiedziała, że 

bezpieczniej będzie procedować proponowaną uchwałę na kolejnej sesji, jeśli nie jest to nic 

pilnego. Przewodnicząca Komisji wycofała swój wniosek.  

 

Radna Teresa Prokop powiedziała, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej prosiła  

o informowanie o jakichkolwiek zmianach czy planach, gdyż do tej pory nie była informowana  

o niczym. Dodała, że nikt jej nie poinformował o zaproponowanym projekcie uchwały. W związku 

z powyższym radna Teresa Prokop zgłosiła rezygnację z pracy w Komisji. (zał. nr 16) 

 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał Przewodniczących Komisji stałych o opinię na temat projektu 

przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/286/2016 Rady 

Powiatu w Kętrzynie  w sprawie zmiany planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Kętrzynie na 2016 rok, która została 10 głosami „za”, 4 „przeciw” i 3 „wstrzymującymi się” 

podjęta. Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. (zał. nr 17) 
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e) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 

grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2016-2031 

 

Skarbnik Powiatu Iwona Kozłowska przedstawiła autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie do 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2016-2031 i autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na rok 2016. (zał. nr 18,19) 

 

Radna Stefania Siewruk-Welens poprosiła o 5 minut przerwy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził 5-minutową przerwę. 

Na obrady nie wrócili: Starosta, Wicestarosta i radny Michał Kochanowski. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie do 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 

30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2016-2031, która została 14 głosami „za” i 1 „przeciw” przyjęta.  

 

Na obrady wrócił Starosta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie do 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016, która została 15 głosami „za” 

i 1 „przeciw” przyjęta.  

 

Na obrady wrócił radny Michał Kochanowski. Obecnych 17 radnych.  

 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał Przewodniczących Komisji stałych o opinię na temat projektu 

przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 

Radny Sławomir Jarosik poprosił, aby wszystkie autopoprawki były przedstawiane 

wcześniej, a nie dopiero na sesji. Skarbnik powiedziała, że nie miała możliwości przedstawienia 

radnym wcześniej autopoprawek, gdyż wniosek o zmiany w budżecie wpłynął późno,  

a posiedzenie Zarządu Powiatu było w dniu wczorajszym o godz. 13.30. Dodała, że nie są to 

działania umyślne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/287/2016 Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu  

w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2016-2031, która została 14 głosami „za”  

i 2 „wstrzymującymi się” podjęta. Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. (zał. nr 20) 

 

 

f) Uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016 

 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał Przewodniczących Komisji stałych o opinię na temat projektu 

przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/288/2016 Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016, która została  
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15 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się” podjęta. Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

(zał. nr 21) 

 

Na obrady wrócił Wicestarosta Michał Krasiński. Obecnych 18 radnych.  

 

g) Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół im. Macieja 

Rataja w Reszlu 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury Stefania Siewruk-Welens zgłosiła wniosek Komisji  

z propozycją, żeby skargę uznać za zasadną. (zał. nr 22) 

 

Wiceprzewodniczący Rady zapytał Przewodniczących Komisji stałych o opinię na temat projektu 

przedmiotowej uchwały. Komisja Edukacji i Kultury oraz Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Obywateli uznały skargę za zasadną. Natomiast Komisja Budżetu, Promocji, 

Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska uznała skargę za bezzasadną.  

 

Radna Stefania Siewruk-Welens zaproponowała, aby odczytać uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie zasadności skargi, które zostało wypracowane na posiedzeniu Komisji Edukacji 

i Kultury. Wicestarosta powiedział, że jeśli ma być odczytane uzasadnienie, że skarga jest zasadna, 

to powinno się przeczytać uzasadnienie, że skarga jest bezzasadna.  

 

Radna Teresa Prokop zapytała, co w momencie, kiedy pierwotny projekt uchwały dotyczył 

skargi bezzasadnej. Mecenas poinformowała, że to Rada Powiatu podejmuje decyzję o zasadności 

bądź niezasadności skargi. 

W toku dyskusji radny Sławomir Jarosik zgłosił wniosek formalny o poddanie pod 

głosowane projektu uchwały dotyczącej uznania skargi za zasadnej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek, który został przyjęty 10 glosami „za”, 

6 „przeciw” i 2 „wstrzymującymi się”.  

 

Następnie odczytał projekt uchwały dotyczącej uznania skargi za zasadnej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/289/2016 Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół 

im. Macieja Rataja w Reszlu, która została 10 głosami „za” i 8 „przeciw” podjęta. Rada Powiatu 

uznała skargę za zasadną. (zał. nr 23) 

 

h) Uchwała w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa w związku z podjęciem w dniu 

16.08.2016 r. przez Radę Powiatu w Kętrzynie uchwały Nr XXXIII/269/2016 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Kętrzynie 

 

Obrady opuścili radni: Alicja Kamińska i Andrzej Sobczak. Obecnych 16 radnych. 

 

Radny Hansi Malecki stwierdził, że widzii pewną niekonsekwencję w uzasadnieniu projektu 

uchwały.  

Następnie zgłosił wniosek o wykreślenie pierwszego akapitu z uzasadnienia uchwały oraz o zmianę 

zapisu w § 1 ust. 1 uchwały „niezasadne z przyczyn faktycznych” na zapis „niedopuszczalne  

z przyczyn faktycznych”.  
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Starosta stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji, więc nie 

widzi potrzeby debaty nad tym. Zaproponował, aby przegłosować projekt uchwały w pierwotnej 

formie.  

Radny Hansi Malecki nie zgodził się ze Starostą, który przeżegnał radnego znakiem krzyża.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Hansiego Maleckiego, który 

został przyjęty 10 glosami „za”, 2 „przeciw” i 3 „wstrzymującymi się”. Jedna osoba nie brała 

udziału w głosowaniu.  

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/290/2016 

Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa w związku  

z podjęciem w dniu 16.08.2016 r. przez Radę Powiatu w Kętrzynie uchwały  

Nr XXXIII/269/2016 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie, która została 13 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęta. Dwie osoby nie brały udziału w głosowaniu. (zał. nr 24) 

 

i) Uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrznie 

 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie Uchwałę Nr XXXVII/291/2016 Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrznie, która została 4 głosami „za” 

i 10 „wstrzymującymi się” podjęta. Dwie osoby nie brały udziału w głosowaniu. (zał. nr 25) 

 

Ad. pkt 15  

SPRAWY RÓŻNE, ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

  

W trakcie realizacji punktu na obrady wrócił radny Andrzej Sobczak. 

 

 Radna Stefania Siewruk-Welens odnosząc się do rezygnacji radnej Teresy Prokop z pracy  

w Komisji Rewizyjnej powiedziała, że nikt nie chce pracować w tak trudnej Komisji. Radna Teresa 

Prokop powiedziała, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska rozmawiała z Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  

o informowaniu jej o różnych sprawach, a dziś dopiero na sesji dowiedziała się o projekcie uchwały.  

 

 Radna Aneta Janczuk zapytała czy Pani Zofia Ludkiewicz dostała odpowiedź od Starosty. 

Odpowiedź była twierdząca.  

Następnie radna zapytała czy Starosta zmienił zdanie odnośnie udostępnienia nagrań. Starosta 

powiedział, że nagrania są dostępne na miejscu.  

 

 Radny Zbigniew Homza odnosząc się do wypowiedzi Starosty stwierdził, że w takim razie radni 

mogą odsłuchać, ale co ze społeczeństwem. Starosta powiedział, że nagrania służą do przygotowywania 

protokołu, a nie do odtwarzania.  

 Radny Hansi Malecki ponownie przetoczył sentencję wyroku NSA z 30.09.2015 r. sygn. 

IOSK2313/14 „nagrania z obrad sesji, choćby służyły wyłącznie do spisania protokołu, do czasu gdy 

istnieją, są informacją publiczną”. W związku z czym radny stwierdził, że jeżeli więc są informacją 

publiczną, to podlegają udostępnieniu każdemu. Starosta zgodził się z tym, że nagrania można 

udostępnić, dlatego też każdy może je odsłuchać. 

 Radna Stefania Siewruk-Welens powiedziała, że upór Starosty jest, jej zdaniem, złośliwy. 

Dodała, że nie ma czasu, aby przychodzić do urzędu i odsłuchiwać nagrania. Ponadto protokoły są 

przesyłane późno i nie wszystko się pamięta. Natomiast w warunkach Starostwa nikt nie będzie w stanie 
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* Wyłączenie jawności informacji publicznej: Jawność protokołu wyłączona w części (dane osobowe skarżącego). 
Podstawa prawna wyłączenia: art.23 ust.1 i art.26 ust.1 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r.  

o ochronie danych osobowych (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 922). 
Osoba dokonująca wyłączenia: Dagmara Ambrosewicz, inspektor. 

Podmiot, w którego interesie dokonano wyłączenia jawności: osoba fizyczna (skarżący). 

 

z kilkugodzinnego nagrania napisać scenogramu.  

  

 Następnie głos zabrał mieszkaniec ul. Targowej w Kętrzynie dziękując za to, że droga będzie 

budowana.   

 

 Na koniec _____________* podziękował za pochylenie się nad jego sprawą i uznanie jego 

skargi na zasadną.  

 

Ad. pkt 16 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag 

do przedstawionych Protokołów z XXIX, XXX, XXXI, XXXII, XXXIII i XXXIV sesji Rady Powiatu. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag.  

  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad protokołami:  

 Protokół z XXIX sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu z 6 lipca 2016 r. 7 głosami „za”  

i 10 „przeciw” nie został przyjęty. 

 Protokół z XXX sesji Rady Powiatu z 13 lipca 2016 r. 7 głosami „za” i 10 „przeciw” nie został 

przyjęty. 

 Protokół z XXXI sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu z 15 lipca 2016 r. 7 głosami „za”  

i 10 „przeciw” nie został przyjęty. 

 Protokół XXXII sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu z 16 sierpnia 2016 r. 7 głosami „za”  

i 10 „przeciw” nie został przyjęty. 

 Protokół z XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu z 16 sierpnia 2016 r. 7 głosami „za”  

i 10 „przeciw” nie został przyjęty. 

 Protokół z XXXIV sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu z 31 sierpnia 2016 r. 7 głosami „za”  

i 10 „przeciw” nie został przyjęty. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły nie zostały przyjęte z uwagi na 

nieudostępnienie nagrań z przebiegu powyższych sesji.  

 

Ad. pkt 17 

ZAKOŃCZENIE OBRAD XXXVII SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Wiceprzewodniczący Rady zamknął XXXVII 

sesję Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 17.45. 

 

 

 

 

 

 

 

  


